



VR 体验即将开启

LKE Musang Queen

VR 体验即将开启

我们所有不同阶段的种植开发进度正在按计划进行，由于Covid-19的病例急剧上升和行动管制令(MCO)的施行，您最近可能没有机会探访我们的种植园。我们正在完善即将新推出的VR之旅功能，我们的VR之旅一旦准备好后就会即时通知您，让您在暂时无法亲临我们种植园的情况下，也能透过VR之旅观看种植园的实况！



LKE Musang Queen

Phase BananaX 项目于2021年4月推出!



阶段3-BananaX曾经是一个5英亩的橡胶种植园。经过4年多前适当的整地，清理，美化，安装了排灌系统，现在你可以看到我们225棵健康种植的3年树龄榴莲树。除了我们最喜欢的猫山王和黑刺，我们还有其他榴莲品种，如金凤，D101和D13。

LKE Group

Bukit Jalil 全新集团办公室!



我们致力于成为业内信誉良好的农业开发商，为此，我们对现有设施进行了升级，以应对员工和合作伙伴的巨大扩张。因此，在2021年5月，我们新的LKE集团办公室已经准备就绪！一旦Covid-19大流行得到缓解，我们将邀请每一位合作伙伴参观我们全新的办公室！



May 2021
Event Updates &
Plantation Progress

LKE Musang Queen

Virtual Reality (VR) soon to be experience

The development progress of our different plantation phases are advancing as planned. However, due to the severity of Covid-19 cases and Movement Control Order (MCO), you may not have the opportunity to visit our farm recently. We hear you! We are finalising the features of our newly launched VR Tour, we will keep you updated once the virtual tour on our plantation farms is ready for you to experience!



LKE Musang Queen

Phase BananaX was launched in April 2021!



Phase 3 - BananaX used to be a 5 acres rubber plantation. After proper land preparation, clearing, landscaping, drainage and irrigation system being installed more than 4 years ago, now you can see 225 of our healthily grown 3 years old durian trees on it. Beside our favourite Musang King and Black Thorn, we have other durian varieties like Golden Phoenix, D101 and D13.

LKE Group

New Corporate Office in Bukit Jalil!



In line with our commitment to be the reputable Agriculture Developer in the industry, we have upgraded our existing facilities to cope with the overwhelming expansion of our workforce and partners. Hence, in May 2021, our new LKE Group Corporate Office is ready! Once Covid-19 pandemic is mitigated, we shall invite every partners to visit our brand new office!



LKE Musang Queen

Pengalaman Realiti Maya (VR) bakal dialami

Kemajuan pembangunan fasa perladangan berlainan kami berjalan seperti yang dirancang. Namun, kerana tahap kes Covid-19 yang tinggi dan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP), anda mungkin tidak berpeluang mengunjungi ladang kami baru-baru ini. Kami mendengar anda! Kami sedang memuktamadkan perincian lawatan VR kami yang baru dilancarkan, kami akan memberitahu anda apabila lawatan maya di ladang kami sedia untuk anda alami!



MEI 2021
KEMASUKAN ACARA &
PERKEMBANGAN PERLADANGAN

LKE Musang Queen

Fasa BananaX dilancarkan pada April 2021!



Fasa 3- BananaX asalnya adalah ladang getah seluas 5 ekar. Setelah penyediaan tanah, pembersihan, landskap, saluran dan sistem pengairan yang terancang dipasang lebih dari 4 tahun yang lalu, kini anda dapat melihat 225 pokok durian berusia 3 tahun yang tumbuh dengan sihat di atasnya. Selain Musang King dan Duri Hitam kegemaran kami, kami mempunyai varieti durian lain seperti Golden Phoenix, D101 dan D13.

LKE Group

Pejabat Korporat baru di Bukit Jalil!



Sejajar dengan komitmen kami untuk menjadi Pemaju Pertanian yang terkemuka di industri ini, kami telah meningkatkan kemudahan yang ada untuk mengatasi pengembangan tenaga kerja dan rakan kongsi kami yang luar biasa. Oleh itu, pada Mei 2021, Pejabat Korporat Kumpulan LKE baru kami sudah siap! Setelah pandemi Covid-19 dikurangkan, kami akan menjemput setiap rakan kongsi untuk mengunjungi pejabat baru kami!